
Møte i Samarbeidsutvalget ved Røkland skole, 13/12-20. 

 

Tilstede: 

Guro Askersrud Hanssen,  elevrepresentant 

Teodor Diset,   elevrepresentant 

Anita Bredesen,   foreldrerepresentant 

Ruben Eggesvik,   foreldrerepresentant 

Gro Wenche Stensland  lærerrepresentant 

Lill Nybakk,    lærerrepresentant 

Christian Ruså,   politisk representant 

Frank Borkamo,   rektor, forfall 

Ivar Jansen    representant for andre ansatte, forfall 

 

Sak 1. Budsjett 2021. 

Etter at vi på forrige SU-møte ble forelagt at vi skulle redusere 

budsjettet med 2 mill., er det sendt tilsvar fra elevrådet, 

Utdanningsforbundet ved Røkland skole og FAU. Disse tilsvarene 

ligger ute på nett sammen med sakspapirene. Det er ønskelig at SU 

samler disse tilsvarene i en uttalelse, som sendes til avdelingsleder 

for oppvekst og kultur, med kopi til rektor ved Røkland skole, 

ordfører og kommunedirektøren. 

 

Noen av kommentarene under møtet: 

# noen har fått beskjed om at det er en «regnefeil» i 

budsjettforslaget. Dette er sendt ut til politikerne, men ikke til 

oss i SU, som er skolens øverste organ. 

#hva ligger i begrepet «merkostnader / overforbruk tidligere år? 



#det bør foreligge ei konsekvensutredning, både ang budsjettet 

for 2021, og 2021-2024. 

#hvem har det formelle ansvaret for at det blir laget ei 

konsekvensutredning? 

#SU støtter FAU i å kommentere at skoleeier ikke har etterspurt 

ei konsekvensutredning, og formaliseringa av den 

 

Vedtak: 

SU ved Røkland skole forventer at det blir utarbeidet ei 

konsekvensutredning i forbindelse med det forelagte 

budsjettforslaget for 2021 og 2021-2024. Det kreves at vedtaket 

vedlegges budsjettforslaget. 

Dette vedtaket sendes til avdelingsleder for oppvekst og kultur, 

kommunedirektøren, ordfører og rektor ved Røkland skole. 

 

Røkland 14/12-20 

Lill Nybakk 

Sekretær i SU. 


